
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 27. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 799

Vil ministeren redegøre for, om regeringen vil pålægge fødevareproducerende

virksomheder at mærke deres produkter med, at der er betalt en halalafgift,

fordi produktet er halalslagtet? Det bemærkes, at EU forbyder mærkning med

slagtemetode, hvorfor spørgsmålet alene går på, om man kan pålægge virk-

somhederne at oplyse, om der er betalt halalafgift for produktet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand

1/1

Udlændinge- og Integrationsudvalget 2017-18
(Omtryk  - 04-07-2018 - Ændret adressat) UUI Alm.del  Spørgsmål 799
Offentligt


